
Zápis 

z 1. jednání Správní rady Athletic Clubu Sparta Praha                                                                          
konané ve čtvrtek 5. března 2020 v kanceláři klubu. 

Přítomni: Vít Molva, Josef Nepomucký, Jana Střelcová a Vladimír Tikal  

Jednání Správní rady bylo zahájeno v 13:40 hodin, jednání řídil na základě rozhodnutí 
zvolených členů SR V. Tikal. Jednání bylo ukončeno v 15:20. 

PROGRAM:       

1. Volba předsedy klubu                                                                                                                                       
2. Závěry mimořádné Valné hromady klubu                                                                                                                            
3. Návrh na výši oddílových příspěvků pro rok 2020                                                                                                             
4. Návrh na výši příspěvku na přípravu pro závodníky v roce 2020                                                                                            
5. Letní výcvikové tábory a soustředění v roce 2020                                                                                                                 
6. Návrh na odměňování trenérů v klubu 
 
1. Volba předsedy klubu 

V. Tikal navrhl provést volbu předsedy klubu tajnou volbou. J. Nepomucký pak navrhl volit 
předsedu klubu aklamací. V. Molva předložil návrh, aby předsedkyní klubu byla zvolena Jana 
Střelcová. Jiné návrhy nebyly předloženy. 
Závěr: Správní rada zvolila aklamací předsedkyní klubu Janu Střelcovou.                                                                                                                              
Hlasování: pro: 3; zdržel se: 1. 
 
2. Závěry mimořádné Valné hromady klubu 

Správní rada projednala dokumenty mimořádné Valné hromady.  

Správní rada projednala sdělení R. Machury ze dne 3. 3. 2020, ve kterém informuje o svém 
rozhodnutí podat k právní instituci žádost o prohlášení neplatnosti voleb, které proběhly 
10. 2. 2020 a navrhl SR, aby rozhodla o neplatnosti voleb a svolala novou volební Valnou 
hromadu. V této souvislosti J. Střelcová vyslovila nesouhlas nejen s obsahem, ale i formou 
sdělení.  

Správní rada podrobně projednávala doplnění správní rady o dalšího člena kooptací na 
základě rozhodnutí Valné hromady. 

Závěry:  
1. Správní rada vzala na vědomí: 
- Zápis z jednání mimořádné volební Valné hromady Athletic Clubu Sparta Praha, který 
potvrdila předsedkyně mandátové a návrhové komise. 
- Zápis z mimořádné volební Valné hromady Athletic Clubu Sparta Praha, který pořídil R. 
Machura řídící MVVH. 
- Protokol volební komise o volbách na mimořádné volební Valné hromadě A. C. Sparta 
Praha konané v pondělí 10. února 2020.  
- Zápis Dozorčí rady klubu ze dne 10. února 2020, o volbě předsedy DR. Předsedou DR byl 
zvolen Čeněk Kadaně. 



2. Správní rada rozhodla především na základě protokolu volební komise, že podání R. 
Machury na neplatnost voleb do Správní rady není důvodné. J. Nepomucký si myslí, že je 
důvodné. 

3. Správní rada na základě diskuse rozhodla, že členové SR na příštím jednání předloží své 
návrhy na kooptaci dalšího člena SR v souladu se stanovami (řádný člen klubu starší 21 
let) s tím, že kandidát písemně potvrdí souhlas s kooptací.  

4. Předsedkyně klubu zašle zvoleným členům SR a DR k vyplnění a ověření podpisu 
formuláře pro zapsání do spolkového rejstříku. Vyplněné a ověřené formuláře je potřeba 
odevzdat J. Střelcové. 

 
3. Návrh na výši oddílových příspěvků pro rok 2020 

Správní rada projednala předložený písemný návrh. Po diskusi upravila termín pro úhradu 
příspěvků do 5. 4. 2020 a upřesnila některá ustanovení předloženého návrhu. 

Závěr:                                                                                                                                                                                                    
Správní rada schválila po úpravách předložený návrh na výši oddílových příspěvků pro členy 
klubu v roce 2020 s tím, že J. Nepomucký zajistí jeho zveřejnění na webových stránkách 
klubu. 

4. Návrh na výši příspěvku na přípravu pro závodníky v roce 2020               

SR se seznámila s písemným návrhem, který vycházel z materiálu, který platil v minulém 
roce. Na základě návrhu J. Nepomuckého se podrobně zabývala připomínkami, které byly 
obsaženy v materiálu, který připravil R. Machura.  

Závěry:  
1. Po zapracování návrhu R. Machury, správní rada schválila systém sloužící pro určení 
výše příspěvku na přípravu pro závodníky, a to za pomoci tabulkových výkonů 
ohodnocených koeficienty (tj. koeficienty stanovené na základě umístění v průběžných 
tabulkách za rok 2019 a dále pak splněných limitů dle výkonnostních tříd).  

2. J. Nepomucký zajistí zveřejnění schváleného návrhu na webových stránkách klubu.  
 

5. Letní výcvikové tábory a soustředění v roce 2020        

J. Střelcová předložila SR návrhy jednotlivých tréninkových skupin na uspořádání letních 
výcvikových táborů a soustředění v roce 2020. Upozornila, že je potřeba zajistit další 
trenérské zabezpečení u tréninkové skupiny M. Bejdové. 

Závěry: 
1. Správní rada schválila uskutečnění následujících letních výcvikových táborů a 
soustředění v roce 2020, s tím, že přihlášení účastníci musí uhradit zálohu ve výši 2000 Kč 
nejpozději do 30. 4. 2020. 

Letní výcvikové tábory a soustředění:  

 - Josefův Důl 2. 8. - 8. 8. 2020 (Vaidová, Parásková, Danišová)              
 - Praha, příměstský tábor 20. 7. – 24. 7. 2020 (Pallová)        
 - Harrachov 20. 7. - 24. 7. 2020 (Franklová) 



 - Vysoké Mýto 3. 8. - 9. 8. 2020 (Bejdová)   
 - Plzeň 8. 8. - 15. 8. 2020 (Molva)  
 - Plzeň 8. 8. - 15. 8. 2020 (Purmanovi)           
 - Vlašim 2. 8. – 8. 8. 2020 (Nepomucký)  

2. Projednat na trenérské radě doplnění trenérů na LVT – duben 2020.   

3. J. Střelcová zajistí zveřejnění LVT na webových stránkách klubu, a to včetně 
přihlašovacího formuláře. 

 
6. Návrh na odměňování trenérů v klubu 

Správní rada se seznámila s písemným návrhem J. Nepomuckého na ohodnocení trenérů 
v klubu. Zároveň byla podrobně diskutována otázka odměňování trenérů od 1. 1. 2020 do 
konce školního roku 2019/2020. V. Tikal doporučil ponechat do konce školního roku výši 
odměn stejně jako v roce 2019. Velmi podrobně bylo diskutováno odměňování trenérů 
OSVČ.  

Závěry:  
1. Správní rada po diskusi rozhodla, že pro období leden-červen 2020 budou odměny ve 
stejné výši jako v roce 2019.  

2. Všichni členové SR připraví své případné návrhy na odměňování trenérů pro další 
období tak, aby na příštím jednání SR mohla být tato problematika podrobně projednána. 

 

 

Jana Střelcová                                                                                                     
předsedkyně klubu                  

 

 

Příští jednání Správní rady se uskuteční ve čtvrtek 26. března 2020 od 14.45 hodin 
v kanceláři klubu 

 

  


